國立中興大學文學院
辦理新聘、改聘、升等教師著作外審迴避名單
National Chung Hsing University College of Liberal Arts
List for Recusal of External Reviewers for New Appointments, Reappointments, and Promotions of Faculty

申請人：                   
Applicant:                    

	編號No.
	姓名
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	服務單位
Service Unit
	申請迴避理由
Reason for Recusal
	備註
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                                      申請人簽名：               
                          Applicant's Signature:                
說明：
Explanations:

1、 迴避名單至多三人，審查人如有下列情形者，應予迴避：
1. The recusal list may include up to three individuals. Reviewers should be recused if they fall under any of the following conditions:
1. 師生。
(1) Teacher-student relationship
2. 三親等內之血親。
(2) Relatives by blood within the third degree of kinship
3. 配偶或三親等內之姻親或曾有此關係。
(3) Spouses or relatives by marriage within the third degree of kinship, or those who have had such relationships
4. 學術合作關係。
(4) Academic collaboration relationships
5. 相關利害關係人。
(5) Stakeholders with related conflicts of interest
2、 申請迴避之理由須符合本院「教師著作外審委員產生要點」第五點及「教育部辦理專科以上學校教師著作審查委員遴選原則」、「專科以上學校教師違反送審教師資格規定處理原則」等相關迴避規定。
2. The reasons for requesting recusal must comply with the fifth point of the College's “Directions for Electing the External Reviewers of Faculty Publications,” “Ministry of Education Handles Principles for Selecting Reviewers for Faculty Works at at Junior Colleges and Institutions of Higher Education,” and the relevant recusal regulations stipulated in the “Principles for Handling Violations of Faculty Qualification Review Regulations at Junior Colleges and Institutions of Higher Education.”
3、 迴避名單應與本校各學院教師著作（成果或教材）校外審查委員系所推薦名單一併密送院教評會召集人，如無迴避者，可免填。
3. The recusal list should be confidentially submitted together with the recommended list of external reviewers for faculty works (results or materials) from each department of NCHU to the convener of the College Faculty Evaluation Committee. If there are no recusals, this form does not need to be filled out.
